
 
 
Kommunfullmäktige   Interpellation 
     2022 03 07 
 
 
Till Ordförande Socialnämnden Thomas Nilsonne 
 
 
Miljöpartiet De Gröna 
 
På vilket/a sätt har man tagit lärdom från rapporterna angående 
pandemin och äldreomsorgen? 
 
 
Flera rapporter har pekat på bristerna inom äldreomsorgen i Sverige som 
helhet. Täby delar med många andra kommuner dessa brister.  
 
Rapporterna har fram för allt synliggjort problem vad gäller: 
 
Kunskapsbrist hos personalen. 
 
Avsaknad av skyddsutrustning. 
 
För låg personaltäthet. 
 
För få tillsvidare anställningar. 
 
Vilka åtgärder har man vidtagit i Täby för att komma tillrätta med dessa 
problem? Om inte nu, så i så fall när blir man klar med sina åtgärder? 
 
 
För Miljöpartiet De Gröna 
 
 
Kerstin Espman 
 
 


